
 

Referat fra møte i  
Skoleskyssforum 

Dato:   26. og 27. mars 2025 

Sted:  Thon Hotel Arena, Lillestrøm 

 

Deltakere: 

Deltaker 
Fylkeskommune/ 
kollektivtrafikkselskap 

Linn Ekdal-Gomes Ruter 

Anita Methi Finnmark fylkeskommune 

Gunnar Haugerud Buskerud fylkeskommune 

Claudia Pedersen-Ibarra Brakar 

Ronny Johnsen Nordland fylkeskommune 

Anne Gamborg Brakar 

Gry Henriette Westerhaug Innlandstrafikk 

Randi Øverhaug Sagheim Innlandstrafikk 

Mona Hølen Innlandstrafikk 

Turid Kjøle Granseth Innlandstrafikk 

Thea Mogset Innlandstrafikk 

Beatriz Friscione Grande Skyss 

Ingrid Døskeland Skyss 

Anita Vaagan Slåtten Vestfold fylkeskommune 

Sally Damaj Vestfold fylkeskommune 

Øystein Nybø Kolumbus 

Marianne Nerås Fram/Møre og Romsdal fylkeskommune 

Dagrun Gundersen Gjerde Fram/Møre og Romsdal fylkeskommune 

Kim Jørgen Lillebo Trøndelag fylkeskommune 

Geir Myran AtB 

Øystein Ulvund Trøndelag fylkeskommune 

Siv Janne Lindsetmo Trøndalg fylkeskommune 

Anne Siri Skomedal Agder kollektivtrafikk 

Janet Njerve  Agder kollektivtrafikk 

Anita Mikalsen Troms fylkeskommune 



 

Hege Thomassen Troms fylkeskommune 

Ole Øyvind Seltveit Telemark fylkeskommune 

Hilde Løvmo Telemark fylkeskommune 

Marina Wickstrøm Finnmark fylkeskommune 

Olov Grøtting (dag 1) Kollektivtrafikkforeningen 

Daniel Rees (dag 2) Kollektivtrafikkforeningen  

 

Referat  

26. – 27. mars 2025 
 

Velkommen til lillestrøm! 
Leder i Skoleskyssforum Linn Ekdal Gomes i Ruter ønsket velkommen  

 

HOVEDTEMA: FORVALTNING AV SKOLESKYSS 
 
Hvordan skal et forvaltningsvedtak se ut? 

Orientering av Jan Petter Nielsen og Kristin Vefle, Statsforvalteren Oslo, Akershus, Buskerud 

og Østfold.   

Se presentasjon her. 

 

Gruppearbeid: 

Se oppgavene og vedtakene sendt ut pr. epost av Daniel Rees 07.04.2025 

 

Valg 

Nestleder og to medlemmer fra arbeidsutvalget ble gjenvalgt for to nye år. 
Arbeidsutvalget består fortsatt av:  

• Linn Ekdal Gomes, leder (var ikke på valg) 
• Ingrid Døskeland, nestleder – valgt for to nye år. 
• Anita Mikalsen – valgt for to nye år 

https://kollektivtrafikk.no/app/uploads/2025/04/Kollektivtrafikkforeningen-26032025.pdf


 

• Anne Siri Skomedal – valgt for to nye år, 

 

Høstens møte 

Innspill til høstens digitale møte:  

• Kostnadsdrivere 

• Data 

• Delt bosted 

• Forsvarlig daglig skyss 

• Skoleskyss – uforutsette hendelser som ras og stengte veier 

• Opplæringsloven, er det som er forsvarlig innskrenket? 

• Økonomi – sett opp mot sparing og rettigheter 

• SFO – skyss hjem fra SFO? 

• Trygg skolevei 

 

 

 

Neste års fysiske samling 

Kolumbus vil gjerne være vertskap for neste års fysiske samling 

 

 

07.04.2025 

Olov Grøtting 
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